
 

 

 

 

 

Milí kolegové, 

více než 17 000 atletů se nám společně v pondělí 1. června v rámci projektu Spolu na startu podařilo 

vrátit na závodní dráhu. Na 173 stadionech napříč celou Českou republikou to byl atletický návrat  

s velkým „N“. 

Děkuji Vám za Vaše úsilí a podporu. Věřím, že jste se tak jako já těšili z výborných výkonů našich atletů  

i masivní mediální rezonance projektu „Spolu na startu“. Atletika ukázala ve složitém období odvahu, sílu, 

kreativitu a především jednotu. 

 

Moc si toho vážím, těším se na další spolupráci a ještě jednou mnohokrát děkuji. 

 

V přátelské úctě, 

 

 

 

  Libor Varhaník 

  předseda Českého atletického svazu 


